

Gemeinsames Verständnis des Lernens

Lernen an der JFKS bedeutet, dass die Lernenden ihr Wissen und ihre Fähigkeiten, aufbauend auf ihren Erfahrungen und ihrer Kreativität, ständig erweitern. Die Lehrenden verstehen sich als Begleitende auf dem Weg des lebenslangen Lernens. Lehrende und Lernende engagieren sich in problemorientierten und inspirierenden Lernvorgängen unter Einbeziehung einer Vielzahl von Methoden aus den bikulturellen und bilingualen Didaktiken.

Shared Understanding of Learning

Learning at JFKS is about making meaningful connections and building on the creativity of our students. Teachers serve as facilitators for the lifelong learning process of our students. Using bicultural, bilingual and problem-based methods, teachers and students engage in an inspiring learning process.

JFKS Update for December

1 Mitteilung der Schulleitung

Liebe JFKS Familien,

Ein herausforderndes Jahr geht zu Ende und wir schauen erwartungsvoll auf die vor uns liegenden Feiertage. Wir danken Ihnen für Ihre Unterstützung in den vergangenen Wochen, Ihre konstruktive Kritik und Ihr positives Feedback bezüglich unserer leicht verbesserten Kommunikationsstrukturen.

Wir freuen uns auf ein spannendes und ereignisreiches Jahr 2024 gemeinsam mit Ihnen und den vor uns liegenden Herausforderungen. Im kommenden Jahr werden wir weiter hart daran arbeiten, im Austausch mit Ihnen unsere Schule als Lebensraum weiter zu verbessern.

Wir wünschen Ihnen und Ihren Familien ein paar ruhige, besinnliche und vor allem friedliche Tage. Kommen Sie zur Ruhe und genießen Sie die Zeit in der Familie.

Die JFKS-Schulleitung

Message from the Administration

Dear JFKS Families,

A challenging year is coming to an end and we are looking forward to the holidays ahead of us. We would like to thank you for your support over the past few weeks, your constructive criticism, and your positive feedback regarding our improved communication structures.

We look forward to an exciting and fun-filled 2024 together with our community. In the coming year, we will continue to work hard to further improve our school in collaboration with you.

We wish you and your families quiet, reflective, and above all, peaceful days. All the best and enjoy the time with your family.

JFKS Administration

2 Martin Luther King Jr. Day

Montag, der 15. Januar ist Martin Luther King Jr. Day - dies ist in diesem Schuljahr ein JFKS-Feiertag. Es findet **kein** regulärer Unterricht statt.

Presidents' Day im Februar ist dieses Jahr ein regulärer Schultag.

Martin Luther King Jr. Day

Monday, January 15 is Martin Luther King Jr. Day which will be recognized as a JFKS School Holiday this year. The school will be closed.

Please note that this year, Presidents' Day in February is not a school holiday.

3 Zeugnisse, vorzeitiger Schulschluss und Winterferien

Die Schüler_innen der Klassen 11 und 12 haben ihre Zeugnisse bereits am 22. Dezember erhalten.

Die Halbjahreszeugnisse für die Klassen 3 bis 10 werden am **Freitag, 2. Februar 2024**, ausgegeben.

Bitte achten Sie darauf, dass Ihr Kind das Zeugnis an diesem Tag mit nach Hause bringt und **unterschreiben Sie bitte das Zeugnis**, damit wir wissen, dass Sie es zur Kenntnis genommen haben und geben sie es Ihrem Kind am ersten Schultag nach den Ferien zum Vorzeigen mit in die Schule.

Am Freitag, 2. Februar, dem letzten Tag vor den Winterferien, werden alle Schüler_innen um **10:35 Uhr entlassen**. In der darauffolgenden Woche findet kein Unterricht statt. Der Schulbetrieb wird am **Montag, 12. Februar**, wieder aufgenommen.

Report Cards, Early Dismissal, and Winter Break

Students in grades 11 and 12 received their report cards on December 22.

First semester Report Cards for grades 3 through 10 will be distributed on **Friday, February 2, 2024**. Children will be instructed to bring their report cards home to their parents.

Please ensure your child brings home the report card on this day and **please sign the report card** before giving it to your child to show to the HR teacher on the first day of school after the winter break.

All students will be **dismissed at 10:35 a.m.** on Friday, February 2, the last day before Winter Break. There is no instruction during the following week. School will resume on **Monday, February 12**.

4 Eltern von Schülern der Klassen 5 und 8: Stanford-Tests im Januar

Alle Schüler der Klassen 5 und 8 werden die Stanford 10 und OLSAT-Tests ablegen. Der Stanford 10-Test misst die grundlegenden Lehrplanziele in den Bereichen Lesen, Mathematik, Sprach-, Natur-, und Sozialwissenschaften sowie Hörverständnis. Der OLSAT ist ein Test für abstraktes Denken und logisches Denken. Die Stanford-/OLSAT-Tests sind wichtig, um den akademischen Stand der JFK-Schüler im Vergleich zu Schülern an US-Schulen zu ermitteln. Darüber hinaus ermöglichen uns diese Tests, die Entwicklung der einzelnen Schüler zu beobachten und unsere Stärken und Schwächen als Schule zu ermitteln. Es ist wichtig zu beachten, dass diese Ergebnisse nur ein Maß für die schulischen Leistungen unserer Schüler sind. Bitte beachten Sie, dass diese Tests keinen Einfluss auf die Noten oder die Versetzung haben. Es ist jedoch wichtig, dass sie ihr Bestes geben. Die Ergebnisse, sowohl individuell als auch als Schule, waren immer sehr positiv.

Die Schüler_innen der Klasse 5 werden vom 9. bis 12. Januar 2024 getestet, die Schüler_innen der Klasse 8 am 23. und 24. Januar 2024.

Weitere Einzelheiten zu den Prüfungszeiten und -orte werden Mitte Januar bekannt gegeben.

Parents of students in Grades 5 & 8: Stanford Testing in January

All students in grades 5 and 8 will take the Stanford 10 and OLSAT Assessments. The Stanford 10 measures the basic curricular objectives in the areas of reading, mathematics, language arts, science, social sciences, and listening. The OLSAT is a test of abstract thinking and reasoning ability. The Stanford/OLSAT tests are important in helping us determine the academic standing of JFK students in comparison with students in U.S. schools. In addition, these tests allow us to monitor the growth of individual students as well as to ascertain our strengths and weaknesses as a school. It is important to note that these scores are only one measurement of our students' educational performance. Please note that these tests will not affect the students' grades or chances for promotion. It is important, however, that they do their best. The results, both individually and as a school, have always been very positive.

Students in grade 5 will test between January 8-13, 2024, students in grade 8 will test on January 23 and 24, 2024.

More details will follow indicating specifics of testing times and locations in early-January.

<p>5</p>	<p>Nachhilfe am JFK</p> <p>Die Counselors arbeiten daran, das Tutorenprogramm und die Liste der verfügbaren Tutoren zu aktualisieren. Dazu gehört eine Mischung aus aktuellen Schülern und externen Tutoren. Wenn Ihr Kind Unterstützung in einem bestimmten Fach oder bei allgemeineren Fähigkeiten wie Organisation und Lernen benötigt, wenden Sie sich bitte an einen der folgenden Ansprechpartner, der Ihnen eine Liste der Möglichkeiten geben wird.</p> <p>randel.kelly@jfkberlin.org (Counselor Grades 10-12) myriah.day@jfkberlin.org (Counselor Grades 7-9) tamara.faber@jfkberlin.org (Counselor Grades EC-6) jennifer.riecck@jfkberlin.org (School Social Worker) christine.boehm-wirt@jfkberlin.org (Pedagogical Asst.) andrea.rathke@jfkberlin.org (Learning Coaches)</p>	<p>Tutoring at JFK</p> <p>The Counselors are working to streamline the tutoring process and update the list of available tutors. This includes a mix of current students and outside tutors. If your child needs support in a specific subject or with more general skills like organization and studying, please reach out to one of the following who will provide you a list of options.</p> <p>randel.kelly@jfkberlin.org (Counselor Grades 10-12) myriah.day@jfkberlin.org (Counselor Grades 7-9) tamara.faber@jfkberlin.org (Counselor Grades EC-6) jennifer.riecck@jfkberlin.org (School Social Worker) christine.boehm-wirt@jfkberlin.org (Pedagogical Asst.) andrea.rathke@jfkberlin.org (Learning Coaches)</p> <p>If you are interested in being added to our list of tutors please complete this form.</p>
<p>6</p>	<p>Lost & Found - Fundsachen</p> <p>Schauen Sie bitte regelmäßig im Online-Bilderalbum, in dem alle Fundsachen abgebildet sind, nach Ihren Sachen. Die Fundsachen in der Sporthalle und OS werden NICHT fotografiert, aber auch am Tag der Kleiderspende abgeholt.</p> <p>Der letzte Tag, an dem Fundsachen aus dem Album abgeholt werden können, ist DONNERSTAG, 15. Februar. Die Kleidungsstücke in allen Fundgruben (Sporthalle, OS und GS) werden an diesem Tag gespendet.</p> <p>Wenn Sie eine Fundsache im Online-Fotoalbum wiedererkennen, kann Ihr Kind es im Grundschulsekretariat abholen. Weitere Informationen zu anderen Sammelstellen von Fundsachen in der Schule finden Sie hier. Bei Fragen: jfkslostandfound@gmail.com.</p>	<p>Lost & Found</p> <p>Remember to regularly check the online picture album of all Lost & Found items. Items in the gym and HS are NOT photographed but picked up on the same day as the clothing donation.</p> <p>The last day items from the online album can be picked up is THURSDAY, February 15. Clothing items will be donated that day from all lost and found areas (gym, HS and ES).</p> <p>If you see an item of yours in the online album, send your child to the ES office. More information about other Lost & Found collection points at school can be found here. Questions: jfkslostandfound@gmail.com</p>

7 Beurlaubungen - Zur Erinnerung

Für eine Beurlaubung von bis zu drei Tagen ist der/die Klassenlehrer/in Ihres Kindes zuständig. Über Beurlaubungen von mehr als drei Tagen muss die Schulleitung entscheiden. Ebenso, wenn es sich bei dem Antrag um Tage **vor und/oder nach Feiertagen oder Ferien** handelt.

Bitte beachten Sie, dass Anträge für Beurlaubungen aus persönlichen Gründen oder für Reisen vor oder nach den Ferien in der Regel lt. Schulgesetz nicht genehmigt werden. Infolgedessen sind Abwesenheiten unentschuldig. Das **Antragsformular** finden Sie im passwortgeschützten Elternbereich der Webseite oder [hier](#).

Leaves of Absences - Reminder

Your child's homeroom teacher can approve requests for a leave of absence of up to 3 days. The administration must review any requests for more than three days **and** for days **before and/or after school holidays/vacations**.

Please note that leaves of absence requests for personal reasons or travel before or after vacations are generally not approved per school law. As a result, absences will be marked as unexcused. You can find the **leave of absence request form** in the password-protected parent section of the website or [here](#).

Elementary School

1 Eltern-Lehrer-Konferenzen für EK-2. Klasse im Januar

Alle Eltern der EK-2. Klassen werden nach den Ferien eine Einladung erhalten, sich für die Eltern-Lehrer-Konferenzen im Januar anzumelden.

Anmeldungen sind vom 10. bis 14. Januar nur online möglich unter [diesem Link](#). Wenn Sie Fragen haben, wenden Sie sich bitte an den Klassenlehrer Ihres Kindes.

Sie erhalten im Januar weitere Information über Unterrichtsende an diesen Tagen. Die Klassen 3-6 haben regulären Unterricht.

Parent Teacher Conferences for EC-2 in January

All parents in EC-2 will receive an invitation to sign up for the parent-teacher-conferences in January.

Signups are available from January 10-14 only online using [this link](#). If you have any questions, please contact your child's homeroom teacher.

You will receive more details in January about dismissal on these days. Grades 3-6 will have regular instruction those days.

Klasse 6: Übergang in die Oberschule - Infoabend

In der Oberschule finden virtuelle Elternabende statt mit Informationen zum Übergang in die jeweils nächste Jahrgangsstufe (von 6 nach 7, 7 nach 8 etc.) und zur Anmeldung der Schüler_innen für das nächste Schuljahr.

- Übergang Klasse 6 zu 7: 15 Feb - 18:00

Die Rückmeldung/ Anmeldung der 6. - 9. Klassen für das nächste Schuljahr 2024/2025 sind am 29. Februar fällig.

Mehr Informationen, links zur Teilnahme an den Elternabenden und Anmeldeformulare erhalten Sie auf unserer Webseite.

<https://jfks.de/students/transition-information/>

Transition Evenings for Student and Parents

The high school will be holding virtual meetings with information about transitioning from grade 6 to 7, grade 7 to 8, etc., and registration for next school year.

- Transition 6 to 7: Feb 15 - 18:00

Registration forms for current 6th graders going into GRADE 7 re DUE on FEBRUARY 29.

More information, links for all meetings, and registration forms can be found at

<https://jfks.de/students/transition-information/>

High School

- 1 10. Klasse - Übergang in die Oberstufe**
Zur Vorbereitung auf den Übergang in die Oberstufe, finden im Januar folgende Ereignisse statt:
- **Transition Evening** (11.1, ab 18:00 Uhr): Informationsveranstaltung für Eltern in der Schule
 - **Schnupperwoche** (16.-22.1): die 10. Klässler:innen besuchen ausgewählte LK- und AP-Kurse
 - Die **Anmeldung der 10. Klassen** für das nächste Schuljahr 2024/2025 muss bis zum **2. Februar** eingereicht werden. Das Anmeldeformular wird nach dem Transition Evening zur Verfügung gestellt.

- 10th grade - Transition to the 11th Grade**
In preparation for the transition to the Oberstufe (Abitur and Diploma), please mark your calendars for the following events in January:
- **Transition Evening** (11.1, 18:00-20:00): Informational meeting for parents/students on the Abitur and Diploma programs
 - **Schnupperwoche** (16-22 January): Opportunity for 10th grader students to visit ("peek" in on) LK and AP courses
 - Registration forms for all **10th grade students** are DUE on **February 2nd**. The registration form will be sent out after Transition Night.
 - **U.S. Diploma Course Selection Meeting** (14.2, 18:00-19:0) - For parents **and students** who have chosen the Diploma to review course selection options.

JFKS IDEAS is proud to share **our [NEW JOURNAL](#), which explores the degree to which JFK serves ALL of our students**. We like to call it the JFK Report Card edition. Beautiful color print copies are available for a suggested donation of 10 euros. All proceeds support our mission to challenge stereotypes, grapple with our biases, and tackle tough issues (and to buy an IDEAS banner).

We also dropped three podcasts in the last three weeks. The first discusses JFK life with four Ukrainian students. The second is a live recording from an IDEAS meeting that explores how young people should interact with old media. In the most recent edition, Merle, Yona, and Sina discuss how the media might be pushing kids to chase a certain visual aesthetic that might (might!) be beyond their years. All these podcasts are awesome and are available [wherever you get podcasts](#).

Also, in the past couple weeks we delivered lessons in the elementary school on the hope and the history of Thanksgiving and another on developing empathic, supportive friendships.

IDEAS is always seeking allies and new members. We meet every Monday at 12:20 in B209 to discuss challenging issues.

JFKS IDEAS

https://linktr.ee/JFKS_IDEAS

Merlina Vogel, IDEAS Director

Daniel Lazar, Founder and Faculty Adviser

Follow us on [Instagram](#)

Support IDEAS [here](#)



Wichtige Termine im Januar - Mittelstufe Bitte beachten!!!

- 23.1. **Schulfrei für die Klassen 7, 9, und Oberstufe**
 MSA Präsentationsprüfung (**10. Klasse**)
 Stanford Test (**8. Klasse**)
- 24.1. **Schulfrei für die Klassen 7, 9 und die Oberstufe**
 MSA Präsentationsprüfung (**10. Klasse**)
 Stanford Test (**8. Klasse**)
- 29.1 **Schulschluss für die Klassen 7-12 ab 13:05**
 Notenkonferenzen
- 30.1. **Schulschluss für die Klassen 7-12 ab 13:05**
 Notenkonferenzen

Important upcoming dates for Mittelstufe - Please note!!!

- 23.1. **No school for grades 7,9 and 11/12**
 MSA Presentation Exam (**grade 10**)
 Stanford Test (**grade 8**)
- 24.1. **No school for grades 7,9 and 11/12**
 MSA Presentation Exam (**grade 10**)
 Stanford Test (**grade 8**)
- 29.1. **Early release for 7-12 at 13:05**
 Grade conferences
- 30.1. **Early release for 7-12 at 13:05**
 Grade conferences

Test- und Klausurpläne

- Die neuen Klausurpläne für Klassen 11/12 werden ca. Mitte Januar und für Klassen 7-10 Mitte Februar auf der Webseite (www.jfks.de) veröffentlicht.
- Alle Aktualisierungen finden Sie anschließend nur noch über Ihren WebUntis-Zugang.

Test and Klausur Schedules

- The new Klausuren plans for grades 11/12 will be published mid-January and the test schedule for grades 7-10 will be published mid-February on the website (www.jfks.de).
- All updates and changes will only be available in WebUntis.

Transition Evenings für Schüler:innen und Eltern

In der High School sind **virtuelle Elternabende** mit Informationen zum Übergang in die jeweils nächste Jahrgangsstufe (von 6 nach 7, von 7 nach 8 etc.) und zur Anmeldung der Schüler:innen für das nächste Schuljahr stattfinden.

Transition Evenings for Student and Parents

The high school will be holding **virtual meetings** with information about transitioning from grade 6 to 7, grade 7 to 8, etc., and registration for next year.

The middle school meetings will be:

- Transition 6 to 7: Feb 15 @ 6:00pm

Die Elternabende zum Übergang innerhalb der Mittelstufe:

- Transition 6 to 7: 15 Feb @ 18:00
- Transition 7 to 8: 15 Feb @ 19.30
- Transition 8 to 9: 19 Feb @ 18.00
- Transition 9 to 10: 19 Feb @ 19.30

Die Rückmeldung/ **Anmeldung der 6. - 9. Klassen** für das nächste Schuljahr 2024/2025 sind am 29. Februar fällig.

Mehr Informationen, links zur Teilnahme an den Elternabenden und Anmeldeformulare erhalten Sie auf unserer Webseite.

<https://jfs.de/students/transition-information/>

- Transition 7 to 8: Feb. 15 @ 7:30pm
- Transition 8 to 9: Feb 19 @ 6:00pm
- Transition 9 to 10: Feb 19 @ 7:30pm

Registration forms for **students grades 6-9** are DUE on **FEBRUARY 29**.

More information, links for all meetings, and registration forms can be found at

<https://jfs.de/students/transition-information/>.

Wichtig - Praktikum - Erinnerung

Das Praktikum für alle Schülerinnen und Schüler findet vom 4. bis 15. März 2024 statt. Die unterschriebenen Verträge müssen spätestens bis zum 26. Januar 2023 bei Herrn Vetterick eingereicht werden.

Bitte denken Sie daran, dass das Praktikum und der Praktikumsbericht ein Teil der Deutschnote sind. Wenn Sie Probleme haben, einen Praktikumsplatz zu finden oder Fragen zum Praktikum, bitte wenden Sie sich RECHTZEITIG an tajo.vetterick@jfsberlin.org.

Important - Internship - Reminder

The internship for all 9th grade students will be March 4-15, 2024. Signed contracts must be submitted to Mr. Vetterick no later than January 26, 2023.

Please remember that the internship and the internship report are part of the German grade. If you are having trouble finding an internship or have questions about the internship, please contact tajo.vetterick@jfsberlin.org NOW.

4 Frühlings-SAT-Termine

Es wird empfohlen, dass alle Diplom Schüler der 11. Klasse den SAT im Frühjahr absolvieren, damit sie bei Bedarf über die Ergebnisse verfügen. Dies gibt auch denjenigen, die den Test wiederholen möchten, die Möglichkeit, dies im Herbst zu tun. Jeder Abitur Schüler, der sich an Universitäten in den USA bewerben möchte, sollte auch an diesen Prüfungen teilnehmen.

Studenten registrieren sich über ihre College Board-Konten. Weitere Informationen finden Sie [hier](#).

SAT-Datum	Anmeldeschluss
9. März	23. Februar
4. Mai	19. April
1 Juni	16. Mai

Spring SAT Dates

It is recommended that *all* 11th Grade Diploma students take the SAT in the Spring so that they have results on file, should they need them. This also gives those who would like to retest a chance to do so in the Fall. Any Abi student who is planning to apply to universities in the United States should also plan to take the test.

Students register through their College Board accounts. More Information can be found [here](#).

SAT Date	Registration Deadline
March 9	February 23
May 4	April 19
June 1	May 16

<p><u>Melden Sie sich frühzeitig an, da die Plätze oft schon vor Ablauf der Frist ausgebucht sind!</u></p>	<p><u>Register early, as places often fill up before the deadline!</u></p>
<p>Unterkünfte des College Board</p> <p>Jeder Schüler, der in der Schule über einen Plan zum Nachteilsausgleich verfügt, ist auch berechtigt, sich für den Nachteilsausgleich bei Prüfungen des College Board (AP, SAT, PSAT) zu bewerben. Wenn ihr Kind (10. bis 12. Klasse) einen dieser Tests absolvieren möchte und sich noch nicht für einen Nachteilsausgleich beworben hat, wenden Sie sich bitte an randel.kelly@jfkbsberlin.org. Sobald ein Schüler zugelassen wird, bleibt der Nachteilsausgleich während der gesamten High School Zeit bestehen.</p>	<p>College Board Accommodations</p> <p>Any student who has a written Accommodation Plan at school may be eligible to apply for accommodations on College Board exams (AP, SAT, PSAT). If you have a student in grade 10-12 who plans to take one of these tests and <i>have not yet applied for accommodations</i>, please reach out to randel.kelly@jfkbsberlin.org. Once a student is approved, accommodations remain in place throughout high school.</p>
<p>Mittelhof</p> <p>Seit Beginn des Schuljahres sind zwei der vier Mitarbeiter erkrankt gewesen, weshalb Aneel und Hyunjung nur eine reduzierte Anzahl an Aktivitäten anbieten konnten. Wir haben nun erfahren, dass Bianka und Damiano nicht an unsere Schule zurückkehren werden. Der Mittelhof ist intensiv auf der Suche nach neuen Mitarbeitern/Mitarbeiterinnen für unsere Schule. Beide Stellen sind auf ihrer Webseite ausgeschrieben. Bitte teilen Sie diese gern.</p>	<p>Mittelhof</p> <p>Since the beginning of the school year, two of the four staff members have been out sick, which is why Aneel and Hyunjung have only been able to offer a reduced number of activities. We have now learned that Bianka and Damiano will not be returning to our school. Mittelhof is intensively searching for new employees for our school. Both positions are advertised on their website. Please feel free to share them.</p>

Educational Directorate (ED)

1	Das ED wünscht allen, ihren Familien und Angehörigen schöne Ferien, eine erholsame Pause und einen guten Start ins Jahr 2024.	The ED wishes everyone, their families and loved ones a happy holiday, a relaxing break and a great start in 2024.
2	Der ED ist unter ed@jfksberlin.org zu erreichen. Ihr könnt gerne mit uns Kontakt aufnehmen. Eine kurze Beschreibung der Aufgaben des ED https://jfks.de/about-jfks/structure/	The ED can be reached at ed@jfksberlin.org . Please feel free to contact us. A brief description of the ED's responsibilities https://jfks.de/about-jfks/structure/

Parents

<p>Einladung zur ParentShip-Gruppe</p> <p>Kommen Sie zu unserem nächsten ParentShip-Treffen, das am Montag, den 22. Januar von 18:15-19:45 Uhr in GR116 stattfindet.</p> <p>Nehmen Sie teil an Networking, Problemlösung und elterlichen Aktivitäten, die von den Eltern ausgehen und auf die Eltern ausgerichtet sind.</p> <p>Kinderbetreuung wird angeboten. Wenn Sie Fragen haben, zögern Sie nicht, sich an GS-Counselor Tamara Faber or Elternteil Adam Kesselhaut zu wenden.</p>	<p>ParentShip group invitation</p> <p>Join us for our next ParentShip meeting scheduled for Monday, January 22 from 18:15-19:45 in GR116.</p> <p>Take part in networking, problem solving, and parenting activities that are parent-driven and parent-centered.</p> <p>Child care is provided. If you have any questions, please don't hesitate to reach out to either ES Counselor Tamara Faber or parent Adam Kesselhaut.</p>
<p>Vernetzungstreffen</p> <p>Eltern von Kindern mit Nachteilsausgleich/ Förderbedarf und andere interessierte Eltern sind herzlich zu einem Vernetzungstreffen eingeladen am 9.1.2024 um 19.00 Uhr in der Schule.</p> <p>Wir möchten die Elterngruppe neu beleben, uns austauschen und unterstützen. Als Experten/ -innen für unsere Kinder können wir Eltern uns über die Elterngruppe konstruktiv einbringen, sodass ein offener Austausch und kontinuierliche Kommunikation mit dem schulinternen Beraterteam entsteht und ein vertrauensvolles Miteinander zugunsten der Schüler/ -innen gefördert wird.</p> <p>Wir freuen uns auf rege Beteiligung. Alexandra Albanese und Tanja Maka-Magill</p>	<p>Meeting to network</p> <p>Parents of children with special needs or an accommodation plan are welcome to join us on January 9 th at 7 pm in the school in order to discuss the revival of the parent group.</p> <p>As experts on, and advocates for, our children, the parent group has the possibility to introduce constructive ideas, foster an open and collaborative communication environment, and to work productively with members of the school support staff.</p> <p>All are welcome to attend and we look forward to your contribution. Alexandra Albanese and Tanja Maka-Magill</p>

Erinnerung: J.E.D.I. Lesekreise

Das J.E.D.I. -Komitee (Gerechtigkeit (Justice), Chancengleichheit (Equity), Vielfalt (Diversity) und Inklusion (Inclusion)) lädt alle JFKS-Eltern und Lehrkräfte ein, an Lesekreisen teilzunehmen.

Eine deutschsprachige Gruppe wird über das Buch „Exit Racism“ diskutieren, eine englischsprachige Gruppe über „The Identity Conscious Educator“. Eine dritte Gruppe wird mit der ehemaligen JFKS-Grundschulleiterin LaTyia Rolle und Mitgliedern ihrer neuen brüsseler Schule das Buch „Biased“ besprechen; ebenfalls auf Englisch.

Bitte füllen Sie [das Formular hier](#) aus, wenn Sie daran interessiert sind, einer (oder mehrerer!) der Gruppen beizutreten.

Um über die Aktivitäten des J.E.D.I.-Komitees auf dem Laufenden zu bleiben, schreiben Sie bitte an equity@jfkberlin.org und lassen Sie sich auf die Mailingliste setzen.

REMINDER: JEDI Update - Book Discussion Group

The J.E.D.I. (justice, equity, diversity and inclusion) committee is still in the process of creating the book discussion groups.

A German-speaking group will discuss Exit Racism, an English-speaking group will discuss The Identity Conscious Educator. A third group will join with former JFKS elementary principal LaTyia Rolle and members of her school in Brussels to discuss the book Biased, also in English.

Please [fill out the form here](#) if you are interested in joining one (or more!) of the groups.

To stay up to date on the J.E.D.I. committee's activities, please write to equity@jfkberlin.org and ask to be added to our mailing list.

Elternvertretung (GEV)

Bitte schreiben Sie an parentcouncil@jfkberlin.org, wenn Sie Kontakt mit der Elterngemeinschaft bzw. den Elternvertretern der JFKS aufnehmen möchten.

Parent Council

Please contact the Parent Council at parentcouncil@jfkberlin.org to make contact with the parent community or parent representatives at JFKS.

DIE MUTWOCHE KOMMT BALD!

In Zusammenarbeit mit dem J.E.D.I. Komitee ((Gerechtigkeit (Justice), Chancengleichheit (Equity), Vielfalt (Diversity) und Inklusion (Inclusion)), Schule ohne Rassismus, und der Verwaltung freuen wir uns, in der Woche vom 29. Januar die COURAGE WEEK mit dem Thema 'Hören jede Stimme' anzubieten. Die Schüler:innen werden eingeladen, an verschiedenen Aktivitäten teilzunehmen: z.B. Versammlungen, Vorträge von Gastredner:innen und Workshops, die von Schüler:innen Organisationen geleitet werden. Sobald der Zeitplan feststeht, werden wir weitere Informationen veröffentlichen, u.a. wie und wann Familien an den geplanten Film- oder Diskussionsveranstaltungen teilnehmen können. Weitere Details folgen.

COURAGE WEEK COMING SOON!

In collaboration with the J.E.D.I. (Justice, Equity, Diversity, and Inclusion) committee, the School with Courage, and administration, we are excited to offer COURAGE WEEK, during the week of January 29th with the theme of hearing every voice. Students will participate in multiple activities, including assemblies with guest speakers from the community, and activities led by student organizations. As a schedule is finalized, we will share further information about how and when families can participate in either film or discussion events. Stay tuned!

Eltern und Familien von LSBTQI+

Alle Eltern und Familien der ES und HS sind willkommen! Haben Sie ein Kind, das sich als LSBTQI+ identifiziert? Sind Sie ein Elternteil oder ein Familienmitglied, das sich als LSBTQI+ identifiziert?

Die Gruppe der Eltern und Familien von LSBTQI+ trifft sich am **Dienstag, den 16. Januar um 20:00 Uhr online**, um sich über Ressourcen und Unterstützung für unsere Kinder und Familien auszutauschen. Wir treffen uns monatlich.

Wenn Sie an dieser Gruppe teilnehmen möchten, senden Sie bitte eine E-Mail an Myriah Day (Englisch oder Deutsch) myriah.day@jfkbsberlin.org oder Katy Williams (Englisch) katy.williams@jfkbsberlin.org. Myriah und Katy sind beide Mitarbeiter und Eltern an der JFKS.

Wir freuen uns darauf, alle kennenzulernen und uns mit ihnen auszutauschen.

Parents and Families of LGBTQI+

ALL ES and HS parents and families welcome! Do you have a high school or elementary student who identifies as LGBTQI+? Are you a parent or family member who identifies as LGBTQI+?

The parents and families of LGBTQI+ group will meet **online on Tuesday, January 16h at 20:00** to continue to connect about resources and support for our kids and families. We meet on a monthly basis.

To attend this group, please email Myriah Day (English or Deutsch) myriah.day@jfkbsberlin.org or Katy Williams (English) katy.williams@jfkbsberlin.org. Myriah and Katy are both staff members and parents at JFKS.

We look forward to meeting and connecting with everyone.

Webseite für die Eltern

Informationen zu den außerschulischen Aktivitäten, Schulesen, Anträge für Beurlaubungen, Schulregeln, usw., finden Sie auf der Webseite der Schule unter www.jfks.de. Den Zugang zur passwortgeschützten [Webseite für die Eltern](#) erhalten Sie mit dem

Nutzername: parents
Passwort: jfkcommunity

Wir bitten Sie, dieses Passwort nicht mit anderen zu teilen.

Die Elternseite beinhaltet viele wichtige Informationen und hilfreiche Links:

- Die letzten School Bulletins
- Protokolle der Schulkonferenz, Gesamtelternvertretung, Fachbereiche und Gesamtkonferenz
- **Hilfreiche Formulare** - [Hier klicken für die Seite.](#)
- Und vieles mehr...

Parent Website

For general information such as after-school activities, cafeteria, leave of absence request forms, school policies and the school calendar, please visit the school website at www.jfks.de. You can access the [Parent Section](#) of our website using the following

username: parents
password: jfkcommunity

Please do not share this password with others.

The parent section contains important information and useful links:

- Previous School Bulletins
- Meeting Minutes from the Schulkonferenz, Parent Council, Department and Faculty Meetings
- **Useful Forms** - [Click here to access the page.](#)
- And much more...

Schulshop des JFKS-Vereins

Weitere Informationen sowie die aktuellen Öffnungszeiten und Bestellmöglichkeiten finden Sie auf der Webseite: <https://theverein.com/school-shop>

JFKS-Verein School Shop

Visit their website for more information and current opening hours and order procedures: <https://theverein.com/school-shop>

JFKS Verein

Der Verein ist ein von Eltern betriebener, gemeinnütziger akademischer Förderverein, der Projekte und Initiativen Projekte und Initiativen der JFKS unterstützt. Wir sind ein unabhängiger, aber integraler Teil der JFK-Gemeinschaft und arbeiten eng mit der Schulverwaltung, den Lehrern und den Schülern zusammen, um die Bildungseinrichtungen und -materialien der Schule zu erhalten und zu verbessern.

Sind Sie daran interessiert, Mitglied zu werden? Wenn ja, klicken Sie bitte hier: <http://theverein.com/join-the-verein>

Der Link ist auch von der Webseite der Schule zu erreichen: <https://jfks.de/der-verein/?lang=de>

JFKS Verein

The Verein is a parent powered non-profit academic booster club that provides monetary support toward projects and initiatives throughout JFK. We are an independent but integral part of the JFK community and we work closely with the school administration, teachers, and students to maintain and improve the school's educational facilities and materials.

Interested in becoming a member? If so, please click here: <http://theverein.com/join-the-verein>

The link can also be found on our school website: <https://jfks.de/parents-and-alumni/the-verein/>